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P R O T O K Ó Ł  Nr XXVIII/21 

 
z XXVIII sesji zwyczajnej 

Rady Gminy Wręczyca Wielka 
 

z dnia 25 czerwca 2021 r. 
 

 

 

 

Tematyka sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach kierowanych do Rady Gminy. 

5. Sprawozdania z pracy Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.    

6. Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

7. Informacja z realizacji uchwał i wniosków w okresie międzysesyjnym. 

8. Wnioski. 

9. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Wręczyca Wielka za 2020 rok, debata nad raportem. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wręczyca Wielka wotum zaufania.  

11.  Rozpatrzenie Sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2020 rok. 

12. Podjęcie uchwał w sprawach różnych. 

13. Podjęcie uchwał w sprawach finansowych. 

14. Udzielenie odpowiedzi na wnioski. 

15. Zamknięcie obrad XXVIII sesji zwyczajnej Rady Gminy. 

 

 

 

 



 

Rada Gminy Wręczyca Wielka na XXVIII sesji zwyczajnej w dniu 25 czerwca 2021 

roku podjęła następujące uchwały: 

 

1) Uchwała Nr XXVIII/251/21 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wręczyca Wielka wotum 

zaufania; 
 

2) Uchwała Nr XXVIII/252/21 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok; 
 

3) Uchwała Nr XXVIII/253/21 w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Wręczyca Wielka 

za rok 2020; 
 

4) Uchwała Nr XXVIII/254/21 w sprawie regulaminu korzystania z ogólnodostępnych siłowni 

zewnętrznych oraz placów zabaw i altan na terenie Gminy Wręczyca Wielka; 
 

5) Uchwała Nr XXVIII/255/21 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy 

Wręczyca Wielka oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków; 
 

6) Uchwała Nr XXVIII/256/21 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie 

Wręczyca Wielka na rok szkolny 2021/2022; 
 

7) Uchwała Nr XXVIII/257/21 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wręczyca Wielka w 2021 roku; 
 

8) Uchwała Nr XXVIII/258/21 w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/187/20 Rady Gminy Wręczyca 

Wielka z dnia 10 lipca 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług            

w zakresie publicznego transportu zbiorowego; 
 

9) Uchwała Nr XXVIII/259/21 w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie użytkowania wieczystego 

gruntu o nr ewid.: 463/3, o pow. 0,0344 ha położonego w miejscowości Długi Kąt, gm. Wręczyca 

Wielka wraz z wypłatą wynagrodzenia za nabyte na własność budynki i inne urządzenia; 
 

10) Uchwała Nr XXVIII/260/21 w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych na okres do                     

3 lat dla dotychczasowych najemców; 
 

11) Uchwała Nr XXVIII/261/21 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Golce; 
 

12) Uchwała Nr XXVIII/262/21 w sprawie określenia zasad i trybu umarzania, odraczania lub 

rozkładania na raty spłat należności pieniężnych gminy i jej jednostek, do których nie stosuje się 

przepisów ustawy – Ordynacja Podatkowa, oraz warunki dopuszczalności pomocy publicznej                  

w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną; 
 

13) Uchwała Nr XXVIII/263/21 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok;  
 

14) Uchwała Nr XXVIII/264/21 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca 

Wielka na lata 2021-2029. 

 

 

Imienny wykaz głosowań radnych umieszczony jest na stronie podmiotowej Gminy Wręczyca 

Wielka: http://www.bip.wreczyca-wielka.akcessnet.net/ w zakładce: 

Organy/Rada Gminy/Sesje/Imienne wykazy głosowań radnych.  
 

 

Wykaz głosowania imiennego z sesji Rady Gminy w dniu 25 czerwca 2021 roku stanowi jednocześnie 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

http://www.bip.wreczyca-wielka.akcessnet.net/


 

RG.0002.5.2021                             

P R O T O K Ó Ł   Nr XXVIII/21 
 

z XXVIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Wręczyca Wielka, 

odbytej w dniu 25 czerwca 2021 r.  w  godz. 12:07- 14:08 

  w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury we Wręczycy Wielkiej 

_ _  _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _  
 

 

W sesji udział wzięli: 

-  12  Radnych                      -  wg listy obecności   

-  Pan Tomasz Osiński          -  Wójt Gminy 

-  Pan Bogusław Głąb           -  Zastępca Wójta Gminy  

-  Pani Magdalena Kasprzak - Sekretarz Gminy 

-  Pani Barbara Jezior           -  Skarbnik Gminy 

-  Pan Sławomir Litwińczyk  - Adwokat, obsługa prawna Urzędu Gminy  

-  Pani Zdzisława Kall – Wicestarosta Powiatu Kłobuckiego, Radna Powiatowa  

oraz dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy: 

-  Pani Janina Kluba             -  Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

-  Pan Andrzej Kała              -  Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury  

-  Pan Mateusz Wąsiński        -  Dyrektor Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych 

 

Porządek obrad sesji  (zatwierdzony przez Radę Gminy): 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach kierowanych do Rady Gminy. 

5. Sprawozdania z pracy Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.    

6. Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

7. Informacja z realizacji uchwał i wniosków w okresie międzysesyjnym. 

8. Wnioski. 

9. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Wręczyca Wielka za 2020 rok, debata nad raportem. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wręczyca Wielka wotum zaufania.  

11.  Rozpatrzenie Sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2020 rok: 

1) wystąpienie Wójta Gminy,  

2) dyskusja, 

3) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Wręczyca Wielka, 

4) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Wręczyca Wielka sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2020 rok wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego oraz opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Wręczyca Wielka, 

5) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok, 

6) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy 

Wręczyca Wielka za rok 2020. 

12. Podjęcie uchwał w sprawach różnych: 

1) w sprawie regulaminu korzystania z ogólnodostępnych siłowni zewnętrznych oraz placów zabaw                   

i altan na terenie Gminy Wręczyca Wielka,  

2) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Wręczyca Wielka oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 
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3) w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Wręczyca Wielka na rok szkolny 

2021/2022, 

4) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wręczyca Wielka w 2021 roku, 

5) w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/187/20 Rady Gminy Wręczyca Wielka z dnia 10 lipca 2020 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego, 

6) w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie użytkowania wieczystego gruntu o nr ewid.: 463/3,                     

o pow. 0,0344 ha położonego w miejscowości Długi Kąt, gm. Wręczyca Wielka wraz                                       

z wypłatą wynagrodzenia za nabyte na własność budynki i inne urządzenia, 

7) w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych na okres do 3 lat dla dotychczasowych 

najemców, 

8) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości gruntowej położonej 

w miejscowości Golce. 

13. Podjęcie uchwał w sprawach finansowych: 

1) w sprawie określenia zasad i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłat należności 

pieniężnych gminy i jej jednostek, do których nie stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja 

Podatkowa, oraz warunki dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga 

stanowić będzie pomoc publiczną, 

2) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok, 

3) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2021-2029. 

14. Udzielenie odpowiedzi na wnioski. 

15. Zamknięcie obrad XXVIII sesji zwyczajnej Rady Gminy. 

                                                  
 

Ad. 1. 

           Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

           Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant dokonał otwarcia XXVIII sesji zwyczajnej Rady 

Gminy Wręczyca Wielka, zwołanej na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.                             

o samorządzie gminnym. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że sesja jest prawomocna                       

i  Rada Gminy może podejmować prawomocne uchwały i decyzje. 

W chwili otwarcia w sesji uczestniczy 10 Radnych. 

Spóźnienie usprawiedliwione – Radny Pan Jakub Winecki  (przybył na sesję o godz. 12.18). 

Spóźnienie usprawiedliwione – Radna Pani Anita Toborek (przybyła w trakcie przerwy sesyjnej, 

uczestniczyła w  drugiej połowie sesji, od godz. 13:18.) 

Nieobecnych usprawiedliwionych 3 Radnych w osobach:  

Radny Pan Piotr Wydmuch, Radna Pani Małgorzata Zatyka oraz Radny Pan Wiesław Żerdziński. 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant powitał wszystkich obecnych na sesji, 

wymienionych jak na wstępie, a także wszystkich mieszkańców gminy, którzy oglądają sesję przez 

Internet.  
 

 

Ad.2. 

          Przedstawienie porządku obrad. 
 

          Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant stwierdził, że Państwo Radni                               

w ustawowym terminie otrzymali porządek obrad dzisiejszej sesji,  po czym zapytał, czy do tego 

porządku ktoś z Państwa chciałby poczynić jakieś zmiany, ewentualnie dodać jakiś punkt. 
 

Propozycji zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 
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Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poddał pod głosowanie porządek 

obrad XXVIII sesji zwyczajnej w formie zaproponowanej w materiałach na sesję. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 10 radnych 

Za – 10 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
  

(głosowanie imienne nr 1 – załącznik nr 2 do protokołu) 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (10 „za”, 0 „przeciw”,                        

0 „wstrzymujących się”) przyjęła porządek obrad XXVIII sesji zwyczajnej w brzmieniu jak                               

na wstępie. 

 

Ad.3.  

           Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
 

           Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant stwierdził, że protokół z ostatniej sesji został 

Państwu Radnym wysłany drogą elektroniczną, a także był wyłożony do wglądu w Biurze Rady. 

Następnie Pan Przewodniczący zapytał, czy do tego protokołu który Państwo Radni otrzymali, będą 

jakieś korekty, ewentualnie ktoś z Państwa się z nim nie zgadza i chciałby poczynić jakieś naniesienia. 
 

Zmian i poprawek do projektu protokołu j/w nie zgłoszono. 
 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy zawnioskował o przyjęcie protokołu z sesji Rady 

Gminy z dnia 27 kwietnia 2021 r. bez czytania w proponowanym brzmieniu. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 10 radnych 
 

Za – 10 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

(głosowanie imienne nr 2 – załącznik nr 2 do protokołu) 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (10 „za”, 0 „przeciw”,                    

0 „wstrzymujących się”) przyjęła protokół z sesji Rady Gminy z dnia 27 kwietnia 2021 roku. 
 

 

Ad.4. 

          Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach kierowanych do Rady Gminy. 
 

          Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant przedstawił informację j/n nt. pism                                    

i dokumentów, które wpłynęły do Rady Gminy oraz Przewodniczącego Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym,  tj. na przestrzeni od 27 kwietnia 2021 r. do 25 czerwca 2021 r.: 
 
 

 -  W dniu 28 kwietnia 2021 roku wpłynęło Zawiadomienie o wszczęciu postępowania, a następnie                       

w dniu 30 kwietnia br. – rozstrzygnięcie nadzorcze w odniesieniu do uchwały Nr XXVI/238/21 z dnia     

26 marca 2021 r. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wręczyca Wielka w 2021 roku.   

Pan Przewodniczący oznajmił: 

- W toku badania legalności przedmiotowej uchwały organ nadzoru uznał, iż uchwała jest niezgodna                 

z prawem.  
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Nie będę tutaj czytał całej treści rozstrzygnięcia nadzorczego, ponieważ Państwo Radni otrzymaliście                  

je drogą elektroniczną na skrzynki e-mailowe i czytanie całego badania legalności przedmiotowej 

uchwały, wydaje mi się, że jest bezsensowne. Niemniej konkluzja jest taka, że ta uchwała została 

odrzucona i pokłosiem tego jest to, iż w dniu dzisiejszym mamy nowy projekt uchwały, uwzględniający 

uwagi nadzoru, który wstępnie został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetową i Komisję 

Polityki Społecznej. 

Chciałbym tylko dodać na marginesie, że pozostaje mieć nadzieję, że Referat merytoryczny, czyli w tym 

przypadku Referat Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa, który jest odpowiedzialny 

za przygotowanie projektu uchwały w imieniu Wójta, wraz z obsługą prawną, dogłębnie przeanalizował 

ten temat i przedstawił Radzie dokument w postaci tej uchwały, którą będziemy głosowali, w takiej 

formie, która już naprawdę nie będzie podlegała wszczęciu postępowania uchylającego. 

To Rada głosuje, ale przygotowanie uchwały w tym momencie jest po stronie Referatu Gospodarki 

Komunalnej. Mam nadzieję, że ta uchwała którą otrzymaliśmy teraz, już nie będzie w jakiś sposób 

podważana przez nadzór i nie będzie rozstrzygnięcia nadzorczego negatywnego. W dniu dzisiejszym                          

ta uchwała będzie w następnych punktach podejmowana. 
 

❖ W dniu 14 maja 2021 r. Wójt Gminy złożył Sprawozdanie finansowe jednostki samorządu 

terytorialnego za 2020 rok, obejmujące: 

✓ bilans z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego, 

✓ łączny bilans, obejmujący dane z bilansów samorządowych jednostek budżetowych, 

✓ łączny rachunek zysków i strat, 

✓ łączne zestawienie zmian w funduszu jednostki, 

✓ informację dodatkową. 

Przewodniczący Rady Gminy dodał: 

- Oczywiście sprawozdanie to zostało Państwu niezwłocznie przesłane, a w dniu dzisiejszym,                    

w jednym z kolejnych punktów porządku obrad,  będzie się odbywało głosowanie nad projektem uchwały                   

w sprawie zatwierdzenia tego sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu   

za 2020 rok. 
 

❖ 24 maja 2021 r. Komisja Rewizyjna skierowała do Rady Gminy wniosek w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Wręczyca Wielka. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował: 

-  Również ten wniosek został Państwu Radnym niezwłocznie dostarczony drogą elektroniczną,                       

jak i sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z posiedzenia, na którym rozpatrzono sprawozdanie finansowe, 

sprawozdanie z wykonania budżetu gminy wraz z opinią RIO o tym  sprawozdaniu oraz informację                                  

o stanie mienia komunalnego Gminy za 2020 rok.    

Przedmiotowym tematem zajmiemy się oczywiście w dalszej części dzisiejszego posiedzenia,                                 

a mianowicie w punkcie poświęconym  Rozpatrzeniu Sprawozdania z wykonania budżetu za 2020 rok.  
 

❖ 31 maja 2021 r. Wójt Gminy Wręczyca Wielka przedłożył Radzie Gminy zgodnie  z art. 28 aa 

ustawy o samorządzie gminnym, Raport o stanie Gminy za 2020 rok. 

Pan Przewodniczący powiadomił: 

-  W tym samym dniu oczywiście Raport został Państwu Radnym przesłany, dostarczony drogą 

elektroniczną i w jednym  z następnych punktów dzisiejszego porządku obrad – będzie on przedmiotem 

debaty i mam nadzieję, że taka debata nad tym punktem będzie. 

Nadmienię tylko, że Raport był również omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetowej                    

i Społecznej, gdzie wstępnie został zaopiniowany pozytywnie. 

Niemniej jednak zgodnie z procedurą – Rada Gminy jako organ stanowiący, przystąpi do tego tematu – 

jak wcześniej  wspomniałem - na dzisiejszej sesji, po czym podejmiemy uchwałę odnośnie wotum 

zaufania dla Wójta Gminy Wręczyca Wielka. 
 

❖ W dniu 31 maja 2021 r. wpłynęła uchwała VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Katowicach w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej.  
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Przewodniczący Rady Gminy oznajmił:  

-  Opinia ta dotyczyła udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Wręczyca Wielka i jest opinią 

pozytywną. 

W następnym punkcie porządku obrad poświęconym wykonaniu budżetu za 2020 rok, poproszę Panią 

Skarbnik o odczytanie jej w pełnym brzmieniu, aby przed głosowaniem Państwo Radni mieli pełną 

wiedzę w tym temacie. 
 

       Na tym Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant zakończył swoją informację o pismach, 

które wpłynęły do Przewodniczącego i Rady Gminy na przestrzeni od ostatniej sesji. 
 

Pytań do Przewodniczącego Rady Gminy w związku z przedstawioną informacją nie zgłoszono. 

Wszystkie pisma znajdują się do wglądu w Biurze Rady Gminy. 
 

(O godz. 12:18 – w trakcie składania informacji przez Przewodniczącego Rady Gminy -  na sesję przybył 

Radny Pan Jakub Winecki, w związku z czym w sesji uczestniczy do końca I części obrad 11 Radnych.) 

 

Ad.5. 

          Sprawozdania z pracy Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.    
         

 

     Na prośbę Przewodniczącego Rady Gminy Pana Marka Prubanta, sprawozdania z prac Komisji 

Rady Gminy w okresie międzysesyjnym złożyli kolejno: 
 

1)  Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Pan Paweł Kocik złożył sprawozdanie            

z pracy Komisji  Budżetowej oraz Komisji Poli tyki Społecznej  w okresie 

międzysesyjnym (wspólne posiedzenie Komisji  Rady Gminy).  
 

Do sprawozdania pytań nie zgłoszono, w/wym. zostało poddane pod głosowanie. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

(głosowanie imienne nr 3 – załącznik nr 2 do protokołu) 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”, 0 „przeciw”,                    

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Sprawozdanie z pracy Komisji Budżetowej i Komisji Polityki 

Społecznej Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
 

(sprawozdanie – załącznik nr 3 do protokołu) 

 

2)  Członek Komisji  Rewizyjnej Pani Barbara Bogus złożyła sprawozdanie z pracy 

Komisji Rewizyjnej w okresie międzysesyjnym.  
 

Do sprawozdania pytań nie zgłoszono, w/wym. zostało poddane pod głosowanie. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

(głosowanie imienne nr 4 – załącznik nr 2 do protokołu) 
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W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,  0 „przeciw”,                     

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy                            

w okresie międzysesyjnym. 

(sprawozdanie – załącznik nr 4 do protokołu) 

                   

Ad.6.  

           Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
 
 

           Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński przedstawił informację z działalności za okres                                    

od 27 kwietnia 2021 r. do 25 czerwca 2021 r.  
 

Z pytaniem do przedstawionej informacji zwrócił się Radny Pan Janusz Ogłaza: 

- Ja chciałbym zapytać Panie Wójcie, bo nie do końca usłyszałem - chodzi o zakup dwóch dmuchaw na 

oczyszczalnie ścieków, czy o remont dwóch dmuchaw?  
 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- Wysłaliśmy do remontu dwie dmuchawy i kupiliśmy w tym czasie jedną, bo pozostała nam tylko jedna 

która była zapasowa. Niestety te dwie spaliły się w jednym momencie, one poszły do regeneracji. Jedną 

nową kupiliśmy, jest już zamontowana, a na te dwie wyremontowane czekamy jak przyjdą.  

Czyli obecnie oczyszczalnia chodzi na dwóch dmuchawach – jednej awaryjnej i jednej nowej. 
 
 

Radny Pan Janusz Ogłaza: 

- Czyli w sumie będą cztery czy trzy? 
 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- Teraz będziemy mieć cztery dmuchawy. 
 

Radny Pan Janusz Ogłaza: 

- Czyli będę dwie w zapasie, gdyby te dwie które działają aktualnie uległy zniszczeniu, to bez problemu 

można je podmienić obydwie na nowe, tak? 
 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- Dokładnie tak będzie. 
 

Radny Pan Janusz Ogłaza: 

- Dobrze, dziękuję. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Ja mam tylko Panie Wójcie taką sugestię odnośnie tych dmuchaw. Ponieważ te dmuchawy są                           

w pomieszczeniu zamkniętym, a przy tak dużych temperaturach, sądzę, że te nowe dmuchawy to po 

remoncie długo nie będą sprawne, ponieważ one się będą przegrzewały. 

Jest taka moja propozycja do Pana Wójta, aby założyć tam klimatyzację w tym pomieszczeniu, gdzie 

będzie wychładzało i sądzę, że wtedy te dmuchawy będą dłużej pracowały 
 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- Panie Przewodniczący założyliśmy klimatyzację w tym pomieszczeniu.   
 

Innych pytań i wniosków do informacji Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej nie zgłoszono, 

wobec czego została poddana pod głosowanie. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

(głosowanie imienne nr 5 – załącznik nr 2 do protokołu) 
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W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”, 0 „przeciw”,                      

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Informację Wójta Gminy z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 
 

(informacja – załącznik nr 5 do protokołu) 

 

Ad.7. 

            Informacja z realizacji uchwał i wniosków w okresie międzysesyjnym. 
 
 

           Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński przedstawił informację z realizacji uchwał i wniosków                    

w okresie od 27 kwietnia 2021 r. do 25 czerwca 2021 r. 
 

 

Do informacji j/w pytań nie zgłoszono, wobec czego została przez Przewodniczącego Rady Gminy 

poddana pod głosowanie. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się - 0 
 

(głosowanie imienne nr 6 – załącznik nr 2 do protokołu) 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”,  0 „przeciw”,                     

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Informację Wójta Gminy z realizacji uchwał i wniosków                               

w okresie międzysesyjnym. 

(informacja – załącznik nr 6 do protokołu) 

 

Ad.8. 

          Wnioski. 

 

W ramach niniejszego punktu głos zabrali Radni w osobach: 
 

Radny Pan Artur Klorek: 

-  Na Komisji która się odbyła teraz w czerwcu, złożyłem interpelację z zapytaniem - jest                               

to interpelacja w tej chwili od Klubu Radnych – z zapytaniem, które Sołectwa wydzieliły pieniądze                     

na koszenie i naprawę placów zabaw i w których Sołectwach te place i za jakie pieniądze zostały 

naprawione. Widzę, że tego nie ma w sprawozdaniu, ale to było poruszane i to było zgłoszone, także 

teraz jeszcze raz to ponawiam; 

-  Następna sprawa – jest sprawa umowy na nieodpłatne udostępnienie boiska przy WTZ                                    

w Hutce. 

Panie Wójcie, dostałem od Pana przedwczoraj informacje…, może to będzie kryptoreklama - 

organizujemy festyn „Rodzinna sobota w Hutce” - i dostałem od Pana informacje, ponieważ Strażacy                    

z naszego OSP Hutka będą chcieli zrobić pokaz ratownictwa i pokaz strażacki, że będziemy mogli 

skorzystać z placu boiska przy WTZ. 

Dzisiaj rano dodzwoniłem się do Dyrektora, powiedział, że w żadnym wypadku i on o niczym nie wie.                      

3 dni temu Pan Wójt mi powiedział, że możemy tam wejść; 

-  Odnośnie takiej umowy, którą żeśmy dostali – 2 kwietnia dostałem od Pana wzór umowy, którą 

mieliśmy podpisać z Panem Prezesem Wiesiołkiem odnośnie udostępnienia tego boiska naszym 

mieszkańcom. Wiadomo, że nie ma szansy na to, żeby to boisko było naszej wsi, to jest WTZ-u,                  

ale tam była dobra wola, żeby tą umowę podpisać. Rozmawiałem wtedy z Panem Starostą i Pan Wójt mi 

przesłał 2 kwietnia wzór takiej umowy, która miała być podpisana i obietnicę, że to będzie sfinalizowane.  
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Do tej pory nie mamy tej umowy i wiem, że tam zostało zawirowanie, że ta umowa nie była podpisana, 

aczkolwiek ten placyk na którym w tej chwili będziemy robili ten festyn, on jest właśnie w celu 

zagospodarowania z funduszu sołeckiego, który nam został na boisko do siatkówki  i chcieliśmy tam 

jeszcze zrobić altanę biesiadną, jeżeli da radę, jeżeli się zmieści, a to boisko – dostałem wstępną zgodę 

wcześniej, w styczniu, od Pana Dyrektora z WTZ, że będzie taka umowa podpisana, ale później się to 

rozmyło.  

Później dostałem obietnicę od Pana Starosty i od Pana Wójta i wzór już tej umowy, żeby ją podpisać i tej 

umowy do tej pory nie mamy podpisanej. Gdzieś tutaj się gubi nasza współpraca Panie Wójcie.                     

Zależy nam na tym. To, że my podpiszemy tą umowę w październiku, to my nie pogramy na tym boisku. 

Bardzo bym prosił, żeby to dopiąć, podpisać faktycznie. Bo jeżeli była wola Pana Prezesa,                            

że podpisze taką umowę i jest ta umowa przygotowana, dlaczego jej nie możemy podpisać, teraz jeszcze, 

żeby dzieci w te wakacje, latem, mogły z tego boiska korzystać. 

Tutaj też chylę się do Pani Starosty, która jest akurat na naszej sesji, żeby pomóc nam, byśmy mogli 

skorzystać z tego boiska, żebyśmy mogli na nim grać. 
 

Radny Pan Jakub Winecki: 

-  Panie Wójcie chciałem się odnieść do tej analizy aktualności naszego miejscowego planu – było 

wspominane tutaj o agroturystyce, było wspominane, że powinniśmy zadbać również o naszych 

przedsiębiorców.  

Jest jeszcze trzecia rzecz - aby analiza obejmowała zaopatrzenie w wodę naszych mieszkańców                  

do celów pitnych. 

Wiem, że były pomysły budowy zbiorników nie tyle retencyjnych, co zabezpieczających przy ujęciach 

wód. Natomiast w momencie kiedy poziom lustra wód podziemnych się obniża, prosiłbym                                     

o przeanalizowanie możliwości wykonania zbiornika retencyjnego ze stacją uzdatniania wody – również 

w ramach tej analizy. 
 

Radna Pani Barbara Bogus: 

- Ja chciałam zapytać o wyniki kontroli drogi na Borze Zapilskim w ramach gwarancji – czy mamy już 

jakieś informacje od firmy, która robiła tą drogę? 
 

Radny Pan Robert Broś: 

- Panie Wójcie ja chciałem złożyć wniosek odnośnie miejsca pamięci narodowej, które mamy u nas we 

Wręczycy na cmentarzu – tam mieszkańcy zgłaszają, że jest nie wykoszona trawa, że otoczenie tego 

miejsca nie wygląda najlepiej w tej chwili. 

Jakby może szerzej ten wniosek – żeby sprawdzić wszystkie takie miejsca na terenie naszej gminy                   

i tam gdzie one wymagają uporządkowania, to takie prace przeprowadzić. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Panie Wójcie chciałem złożyć wniosek dotyczący modernizacji ujęcia wody w hydroforowni                           

w Szarlejce. 

Ostatnimi czasy, już praktycznie od 2 lat jeżeli chodzi o braki wody i zmniejszenie ciśnienia                           

są radykalne, mówiłem o tym na Komisji. W ostatnim tygodniu dochodziło już do rzeczywistych braków, 

praktycznie  o  godz. 19.00 – 20.00 – tej wody nie było. Winą tego jest to, iż to ujęcie wody jest 

praktycznie od 30 lat w niezmienionej formie.  

Ten wniosek który składam, nie jest do realizacji w zasadzie w roku bieżącym, niemniej jednak 

prosiłbym o zastanowienie się i ujęcie tego wniosku i środków przeznaczonych na realizację tego 

wniosku w roku przyszłym, ponieważ to jest zabezpieczenie w wodę praktycznie 5 miejscowości – to jest 

Kalej, Szarlejka, Wydra, Nowa Szarlejka i Pierzchno. 

Te miejscowości się rozrastają, z miesiąca na miesiąc przybywa mieszkańców, przybywa domów,               

a my - jeżeli chodzi o modernizację tego ujęcia wody, nie robiliśmy już od szeregu lat.                                    

Chodzi o wymianę pomp, jak również dużych zbiorników -  o czym wspominałem na Komisji. 
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Radny Pan Michał Hendzlik: 

- Panie Wójcie ja chciałbym złożyć wniosek o jak najszybsze załatanie dziur między Puszczewem                   

a Bieżeniem – są to bardzo głębokie dziury, tam teraz będą dzieci jeździć do alpaków; 

- Następna droga taka, co jest znacząca, to jest ulica Szkolna w Bieżeniu, gdzie znowu dzieci będą                  

na plac zabaw uczęszczać, są tam również bardzo duże i głębokie dziury. 

 

Ad.9. 
 

         Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Wręczyca Wielka za 2020 rok, debata nad raportem. 
 

(Raport o stanie Gminy Wręczyca Wielka za 2020 rok – załącznik Nr 7 do protokołu) 
 

        Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant otworzył debatę nad Raportem o stanie Gminy 

Wręczyca Wielka za 2020 rok, po czym zwrócił się do Rady Gminy słowami: 

-   Bardzo proszę Radnych, jeżeli chcieliby w tej debacie uczestniczyć, to bardzo proszę, będę po kolei 

udzielał głosu jeżeli się ktoś zgłosi.  
 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu w debacie.                   
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant oznajmił: 

- Proszę Państwa jeżeli chodzi o debatę na Raportem, przeprowadzanie tej debaty o stanie gminy ma                 

w zasadzie charakter proceduralny. Nie musi być zabierania głosu na sesji, myślę, że jeżeli załóżmy 

Państwo rozmawialiście  na Komisjach w tym temacie, jest wszystko jasne i jeżeli nie ma pytań odnośnie 

tego Raportu, to ten punkt będę uważał za wyczerpany. 

Jeszcze raz zapytam – czy ktoś chciałby w tym temacie zabrać głos? 
 

Radny Pan Paweł Kocik: 

- Ja myślę Panie Przewodniczący, że w szerokiej debacie na Komisjach połączonych – Komisji 

Budżetowej i Polityki Społecznej, była taka dosyć szeroka debata nad tym punktem. 

Także z mojej strony uważam, że te Komisje wyczerpały swoje tematy już na Komisjach i przedstawiły 

wnioski. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant stwierdził: 

- Rozumiem. Proszę Państwa ponieważ debaty nad raportem ze strony Radnych nie ma, uważam ten 

punkt za wyczerpany. 
 

          Następnie za zgodą Przewodniczącego Rady Gminy głos zabrał Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński, 

zwracając się do Rady Gminy słowami: 

- Szanowni Radni, Raport jest oczywiście ustawowym obowiązkiem. Mam nadzieję, że w tym Raporcie 

zawarte zostały wszystkie informacje jakie są potrzebne chociażby do rozmów z mieszkańcami, 

przekazywania informacji o tym co dzieje się i co wydarzyło się w okresie pandemii, gdzie nie mogliśmy 

bezpośrednio uczestniczyć w jakimś takim – powiedzmy – przedstawianiu i oddawaniu publicznym, tych 

inwestycji które zostały wykonane, mieszkańcom.    

Nie ukrywam także, że stworzenie takiego Raportu najczęściej jest dość kosztowne. Firmy które 

specjalizują się w tworzeniu takiego Raportu, liczą sobie i to dość „słono” za jego przygotowanie. 

Chciałbym tutaj docenić moich pracowników, a szczególnie Panią Sekretarz, którzy kolejny raz 

przygotowali i opracowali ten Raport w ramach swoich obowiązków, za co serdecznie dziękuję. 

 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński, wręczając kwiaty, złożył podziękowania na ręce Pani Sekretarz za 

pracę w przygotowaniu Raportu o stanie Gminy Wręczyca Wielka za 2020 rok. 

 

(aplauz) 
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Ad.10. 
 

          Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wręczyca Wielka wotum zaufania. 
 

 

          Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant stwierdził, że pokłosiem debaty nad Raportem 

jest udzielenie wotum zaufania Wójtowi.   
 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wręczyca 

Wielka wotum zaufania. 
 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono, został poddany pod głosowanie. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 11 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

(głosowanie imienne nr 7 – załącznik nr 2 do protokołu) 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (11 „za”, 0 „przeciw”,                 

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXVIII/251/21 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Wręczyca Wielka wotum zaufania. 
 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant pogratulował Wójtowi Gminy udzielenia Mu przez 

Radę Gminy wotum zaufania. 
 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński podziękował.  
 

Na wniosek Wójta Gminy, o godz. 13:05 Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 minut przerwy.  

Sesja została wznowiona o godz. 13:18. 

(W trakcie przerwy przybyła Radna Pani Anita Toborek, która uczestniczyła w obradach po wznowieniu 

sesji od godz. 13:18. W związku z powyższym w dalszej części obrad, uczestniczyło 12 Radnych.   

 

Ad.11. 
 

            Rozpatrzenie Sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2020 rok 
 

1)    Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poprosił Wójta Gminy o wystąpienie                         

do sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2020 rok. 
 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński w ramach swojego wystąpienia, skierował do Zgromadzonych 

następujące słowa: 

-  Panie Przewodniczący, Wysoka Rado - serdecznie dziękuję za udzielenie wotum zaufania, postaram się 

go w latach przyszłych nie zmarnować. Mam nadzieję, że pokładane we mnie i w moim Urzędzie 

nadzieje, będą realizowane. 

Jak  co  roku,  podejmujecie  dzisiaj  Państwo, jako organ stanowiący, decyzję w sprawie udzielenia 

absolutorium, które będzie wynikiem wykonania budżetu za 2020 rok.  Absolutorium to świadectwo 

pracy nie tylko Wójta, ale również Radnych, którzy decydują o ostatecznym kształcie budżetu. 

Ostatni rok był trudny i wymagający. Z uwagi na stan epidemii, był rokiem wyzwań dotychczas nam 

nieznanych. Pomimo tego, udało nam się zrealizować zaplanowane inwestycje, modernizacje, podjąć 

działania, które widoczne będą w roku obecnym, jak chociażby budowa boiska sportowego                                   

w Truskolasach. 
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      Szanowni  Państwo,  na  dzisiejszej  sesji  zapoznani będziecie zarówno z wnioskiem Komisji 

Rewizyjnej, jak i  opinią  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o  przedłożonym  przez  organ  

wykonawczy  sprawozdaniu  z wykonania  budżetu  za  2020  rok wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego oraz opinii RIO w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej naszej Rady. 

Uchwalony  przez  Radę  Gminy  budżet na 2020 rok, po uwzględnieniu zmian wprowadzonych w ciągu 

roku, zamknął się dochodami w wysokości 88.235.801,29 zł, w tym: z tytułu subwencji - 20.572.349,00 

zł, z tytułu dotacji celowych - 28.165.369,99 zł, z tytułu dochodów własnych - 39.498.082,30 zł. 

      Wydatki w roku 2020 wyniosły 83.235.150,64 zł (90,96% planu), w tym majątkowe 2.777.312,14 zł 

(39,37% planu) i bieżące 80.457.838,50 zł  (94,97% planu). W roku 2020 dochody wzrosły w stosunku 

do dochodów z roku 2019 o 7,9%, a wydatki o 3,4%. Wysoka nadwyżka spowodowana była 

trudnościami, jakie Gmina napotkała w realizacji swoich zadań z tytułu pandemii, ale też świadomej 

polityki oszczędnościowej. Niemniej, jak już wspomniałem, udało nam się zrealizować szereg inwestycji, 

jak chociażby przebudowa i budowa drogi gminnej na łączną kwotę 474.213,04 zł, udało się wybudować 

8.892 m oświetlenia ulicznego, w tym zainstalowano 166 opraw oświetlenia ulicznego na łączną kwotę 

670.244,62 zł. 

       Pomimo sytuacji związanej z COVID-19 Stowarzyszenia osiągnęły zamierzone rezultaty                              

w realizacji zadań publicznych. Na ich realizację przeznaczono 350.000,00 zł, w tym: 

− na realizację zadań z zakresu wspierania i upowszechniania kultury fizycznej - 305.000,00 zł, 

− na zadania z zakresu kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego - 45.000,00 zł. 

W roku 2020 w ramach pozyskanych środków zewnętrznych zakończono projekty: 

− budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Hutka - etap I, 

− budowa kanalizacji sanitarnej we wsi Zamłynie - Piła Pierwsza - Bór Zapilski - etap II. 

W ramach zawartych umów z GTV Bus Polska Spółka z o.o., w okresie od 17 sierpnia 2020 roku                        

do  31 grudnia 2020 roku, zostało zrealizowane zadanie własne gminy w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego. Na zadanie wydatkowano łączną kwotę 247.060,79 zł, w tym dofinansowanie przekazane 

przez Wojewodę Śląskiego wyniosło 190.861,50 zł.  

Zdemontowano, przetransportowano i unieszkodliwiono odpady zawierające azbest przy udziale 

dofinansowania w wysokości 46.877,31 zł, wybudowano siłownie napowietrzne, na które łącznie 

pozyskano dofinansowanie w kwocie 31.269,90 zł. 

Ponadto rozpoczęto realizację projektów współfinansowanych ze środków zewnętrznych, jak przebudowę 

drogi gminnej - ul. Strażackiej oraz projekt pn. „W zdrowym ciele dobry pomysł". 

Niemniej największą inwestycją jest przebudowa i rozbudowa boiska do piłki nożnej w Truskolasach.                    

Na inwestycję Gmina pozyskała środki z Ministerstwa Sportu w wysokości 1.400.000,00 zł. 

Szczegółowy opis działań podjętych i zrealizowanych przez Urząd Gminy Wręczyca Wielka oraz jej 

jednostki organizacyjne oraz pomocnicze znajdują się w przekazanym na Państwa ręce Raporcie o stanie 

Gminy za 2020 rok, który stanowi podsumowanie działalności Wójta oraz całego zespołu podległych 

pracowników  oraz mieszkańców zrzeszonych w organizacjach pozarządowych. 

Szanowni Państwo, w mojej ocenie gospodarka finansowa w 2020 roku prowadzona była przez naszą 

Gminę w sposób prawidłowy, na co zresztą wskazuje opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, z treścią 

której będziecie Państwo za chwilę zapoznani. Pomimo tej trudnej i nowej dla nas wszystkich 

rzeczywistości, udało nam się wykonać zaplanowane zadania. Uważam rok 2020 jako rok ciężkiej                        

i efektywnej pracy dającej powód do satysfakcji z wykonanych i zaplanowanych na kolejne lata działań 

na rzecz poprawy warunków życia naszych mieszkańców. 

 

       W tym miejscu chciałbym serdecznie podziękować Państwu Radnym na czele z Przewodniczącym 

Rady Gminy, Pani Skarbnik za konstrukcję budżetu i czuwanie nad jego prawidłową realizacją, Sekretarz 

i  Zastępcy Wójta Gminy, wszystkim kierownikom i pracownikom Urzędu, bez których nie byłoby 

możliwe zrealizowanie zadań, dyrektorom i pracownikom jednostek organizacyjnych, Sołtysom i Radom 

Sołeckim za poświęcony czas i zaangażowanie we współpracę z Gminą, Stowarzyszeniom za pomoc                     

w realizacji zadań publicznych oraz mieszkańcom za konstruktywną krytykę. 
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 Ubolewam, że rok ubiegły uniemożliwił nam możliwość bezpośrednich spotkań, podczas których 

wykazywane są problemy i omawiane sposoby ich rozwiązań. Jeszcze raz dziękuję Państwu i wnoszę                               

o udzielenie absolutorium  za 2020 rok. Dziękuję bardzo. 
 

2)  Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant otworzył dyskusję w temacie wykonania    

budżetu gminy Wręczyca Wielka za 2020 rok. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady Gminy, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w dyskusji - 

nikt nie wyraził takiej woli. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant zamknął niniejszy punkt, 

uznając go za wyczerpany.  
 

Następnie na prośbę Przewodniczącego Rady Gminy Pana Marka Prubanta kolejno głos zabrali: 

     3)  Członek  Komisji Rewizyjnej Pani Barbara Bogus odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Wręczyca Wielka w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Wręczyca Wielka. 

(wniosek Komisji Rewizyjnej j/w - załącznik nr 8 do protokołu) 
 

4)  Skarbnik Gminy Pani Barbara Jezior odczytała kolejno: 

- pozytywną opinię VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach                 

o przedłożonym przez Wójta Gminy Wręczyca Wielka sprawozdaniu z wykonania budżetu                 

za 2020 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego; 
 

(Uchwała Nr 4200/VI/62/2021 z dnia 19 kwietnia 2021 roku w/s opinii j/w  

- załącznik nr 9 do protokołu) 

 

  - pozytywną opinię VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                                  

w Katowicach  w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wręczyca Wielka.      

                                                                                             

(Uchwała Nr 4200/VI/95/2021 z dnia 31 maja 2021 r. w/s opinii j/w  

- załącznik nr 10 do protokołu) 
 

5) Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant odczytał projekt uchwały w sprawie   

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 

rok.    

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

Głosowanie imienne nr 8  – załącznik nr 2 do protokołu 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw,                           

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXVIII/252/21 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok. 
 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
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6) Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Wręczyca Wielka za rok 2020. 

Do projektu uchwały pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 9 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw,                              

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXVIII/253/21 w sprawie udzielenia absolutorium 

dla Wójta Gminy Wręczyca Wielka za rok 2020. 
 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant skierował do Pana Wójta następujące słowa: 

-  Ja w imieniu może całej Rady - oczywiście jeżeli ktoś będzie chciał indywidualnie, to również będzie 

dopuszczony do głosu, będzie mógł to uczynić - ja w imieniu własnym i w imieniu całej Rady, chciałbym 

Panu Wójtowi pogratulować tego, iż to skwitowanie zostało w 100%-tach Panu udzielone i życzyć na rok 

2021 również - może nie samych sukcesów, bo do sukcesów to jeszcze dużo brakuje, ale również 

wykonania budżetu w tym zakresie, w którym został uchwalony. 

Myślę, że pandemia powoli ustaje i trzeba się wziąć do silnej pracy, żeby do końca kadencji jeszcze 

powstało wiele inwestycji, żeby nasi mieszkańcy z tego powodu byli zadowoleni. Jeszcze raz Panu 

serdecznie gratuluję, jak również wszystkim pracownikom Gminy, którzy biorą udział w wykonaniu 

budżetu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant zwrócił się do Rady Gminy z pytaniem,                    

czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos. 
 

Nikt z Radnych Gminy nie zabrał głosu. 
 

O głos poprosiła Pani Zdzisława Kall, Wicestarosta Powiatu Kłobuckiego, która zwróciła się do 

Zgromadzonych słowami:  

-  Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, Panie Wójcie - chciałam pogratulować Panu Wójtowi wotum 

zaufania w 100 %-tach oraz absolutorium. Myślę, że jest to owoc pracy całej Rady, Państwa, Pana Wójta 

i wszystkich pracowników których znamy i wiemy, że bardzo prężnie pracują na rzecz naszej Gminy.  

Bardzo serdecznie gratuluję i chciałabym jeszcze podkreślić współpracę jaka jest Gminy Wręczyca 

Wielka z Powiatem Kłobuckim. Bardzo za tą współpracę dziękuję, za otwartość, za pomysły, za taką 

aktywność, jaką Państwo jako Rada, jako pracownicy, jako Pan Wójt, wykazujecie na każde zadania 

które się pojawiają w Powiecie - odpowiadacie swoim akcesem. Bardzo za to dziękuję i w tym momencie 

chciałabym powiedzieć, że myślę, że ta współpraca będzie bardzo owocna i w miarę pojawiających się 

środków finansowych będziemy mogli zrealizować jakieś inwestycje, bo w tej chwili mamy z tym 

wszyscy jednak problemy, ale jeszcze przed nami, tak jak Pan Przewodniczący powiedział - mamy trochę 

czasu w tej kadencji, może nam się uda wspólnie coś jeszcze zdziałać i oby tak właśnie było. 

Chciałabym też podziękować Państwu za dotacje. Konkretnie za dotację na Środowiskowy Dom 

Samopomocy. Wiem, że Rada bardzo przychylnie ustosunkowała się do tej dotacji. Chciałabym parę 

słów powiedzieć o tym Środowiskowym Domu, bo może nie wszyscy Radni mieli okazję tam być - to 

zapraszam serdecznie. 
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       Ośrodek pracuje od godz. 8.00 codziennie. Podopieczni nasi, a z naszej gminy mamy 5-ciu, są tam      

i są naprawdę bardzo dobrze zagospodarowani. Mamy 7-miu pracowników, terapeutów, psychologów, 

którzy opiekują się. Jest to prężny Ośrodek - tak się ośmielę powiedzieć. Mamy 17-stu podopiecznych,                 

a o 20-stu występowaliśmy do Wojewody, więc myślę, że w zanadrzu będziemy mieli pełne obłożenie. 

Mamy to oczywiście z dotacji Wojewody, ale Państwa dotacja jest tu bardzo znacząca i bardzo ważna,                  

a przede wszystkim otwartość Państwa na tą dotację. Za to serdecznie dziękuję i za różne inne dotacje, 

których doświadczamy, za współpracę, za współpracę z Jednostkami, ze Strażami, z GOK-iem,                           

ze Szkołami, ale przede wszystkim z Państwem. Bardzo gratuluję jeszcze raz i dziękuję bardzo za tą 

współpracę. 

  

        Dalej Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant udzielił głosu Wójtowi Gminy,                               

który zasygnalizował wcześniej chęć wypowiedzi w związku z udzieleniem Mu absolutorium. 
 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński skierował do Zgromadzonych następujące słowa: 

-  Szanowni Państwo Radni, Drodzy Mieszkańcy - w dniu dzisiejszym podczas sesji zwyczajnej decyzją 

Rady Gminy Wręczyca Wielka zostało mi udzielone absolutorium i votum zaufania za wykonanie 

budżetu w 2020 roku. Dla mnie osobiście i dla wszystkich moich pracowników jest to ogromny sukces                 

w tych trudnych czasach, jestem wdzięczny za okazane nam tym samym zaufanie. 

Przyjęcie i zatwierdzenie raportu o stanie gminy, odbieram jako akceptację prowadzonej przeze mnie 

polityki finansowej, działań inwestycyjnych oraz działalności prospołecznej. 

Mimo niesprzyjających okoliczności, zmian które mocno ograniczają budżet gminy, wielu nowych zadań 

i wyzwań, przetrwaliśmy ten czas kryzysu i z nadzieją patrzymy w przyszłość. Jestem przekonany,                      

że profesjonalizm, zaangażowanie, uczciwość i rzetelne wykonywanie swoich obowiązków, są podstawą 

dzisiejszego sukcesu, za co serdeczne dziękuję wszystkim moim współpracownikom. 

Słowa wielkiego podziękowania kieruję do Radnych Rady Gminy Wręczyca Wielka,  w szczególności     

do Pana Przewodniczącego oraz Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy, za konstruktywną, 

merytoryczną, owocną współpracę, a co bardzo istotne dla mnie i myślę że dla wszystkich -                                

w partnerskiej atmosferze. 

Dziękuję także wszystkim dyrektorom, nauczycielom i pracownikom placówek oświatowych, Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej, Gminnego Ośrodka Kultury, Zespołu zarządzania Oświatą, Sołtysom                     

i Radom Sołeckim - za sumienne wykonywanie swoich obowiązków. 

Składam także wyjątkowo gorące podziękowania wszystkim mieszkańcom naszej gminy za wsparcie 

jakie okazują, dobre słowo i konstruktywną krytykę, która zmusza do weryfikacji własnego stanowiska                

i przyczynia się do rozwoju.  

Jest też wiele instytucji i organizacji, które przez tą moją kadencję - czy powstało, czy było wcześniej,                 

do niektórych przystąpiliśmy jako Gmina i które na co dzień zawsze służą dobrą radą, wsparciem, 

pomocą w wielu aspektach, a także przyczyniają się do tego, aby głos samorządowy słyszany był                       

na najwyższych szczeblach.  

Za tą współpracę dziękuję przede wszystkim Starostwu Powiatowemu - Panu Staroście Henrykowi 

Kiepurze, Pani Wicestaroście Zdzisławie Kall, całemu Zarządowi, Radnym Powiatowym.  

Dziękuję także Wójtom i Burmistrzom, którzy współpracują ze mną, z naszą Gminą, Śląskiemu 

Związkowi Gmin i Powiatów oraz Związkowi Gmin i Powiatów Subregionu Północnego. 

Fakt, iż w 2020 roku wszyscy zderzyliśmy się z nową, trudną rzeczywistością, wszyscy pracowaliśmy 

solidarnie i razem dążymy do realizacji założonych celów, daje mi nadzieję na efektywną współpracę                          

w latach przyszłych. 

Jak powiedział Mahatma Gandhi „Najpierw Cię ignorują. Potem śmieją się z Ciebie. Później z Tobą 

walczą. Później wygrywasz”.  

Mam nadzieję, że w kolejnych latach także nasz budżet będzie naszą wspólną wygraną.  

Dziękuję Państwu bardzo. 
 

(aplauz na sali) 
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Następnie Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński, wręczając kwiaty, złożył na ręce Skarbnika Gminy Pani 

Barbary Jezior podziękowania dla całego Referatu Finansowego za realizację budżetu w 2020 roku.   

 

Pani Skarbnik podziękowała za słowa uznania.  

 

Na tym punkt dotyczący rozpatrzenia Sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2020 rok został 

wyczerpany. 

 

Ad. 12. 
 

           Podjęcie uchwał w sprawach różnych. 
 

           Głosowanie przeprowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Ocimek,                                                                 

który nadmieniał, że projekty uchwał były omawiane na posiedzeniu Komisji.  

Przed poddaniem poszczególnych projektów uchwał pod głosowanie, Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

zwracał się do Rady Gminy o ewentualne pytania.     
 

1)  Do projektu uchwały w sprawie regulaminu korzystania z ogólnodostępnych siłowni 

zewnętrznych oraz  placów zabaw i  altan na terenie Gminy Wręczyca Wielka:  
 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

(głosowanie imienne nr 10 – załącznik nr 2 do protokołu) 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                                   

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXVIII/254/21 w sprawie regulaminu korzystania                   

z ogólnodostępnych siłowni zewnętrznych oraz placów zabaw i altan na terenie Gminy Wręczyca 

Wielka. 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

2)  Do projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

Gminy Wręczyca Wielka oraz warunków i zasad  korzystania z tych przystanków:  
 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

(głosowanie imienne nr 11 – załącznik nr 2 do protokołu) 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                                   

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXVIII/255/21 w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy Wręczyca Wielka oraz warunków i zasad korzystania                    

z tych przystanków. 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
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3)  Do projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie 

Wręczyca Wielka na rok szkolny 2020/2021:  
 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

(głosowanie imienne nr 12 – załącznik nr 2 do protokołu) 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                                   

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXVIII/256/21 w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w gminie Wręczyca Wielka na rok szkolny 2020/2021. 
 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

4)  Do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gm iny Wręczyca 

Wielka w 2021 roku:  
 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

(głosowanie imienne nr 13 – załącznik nr 2 do protokołu) 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                                   

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXVIII/257/21 w sprawie przyjęcia Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Wręczyca Wielka w 2021 roku. 
 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

5)  Do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/187/20 Rady Gminy 

Wręczyca Wielka z dnia 10 lipca 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego:  
 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

(głosowanie imienne nr 14 – załącznik nr 2 do protokołu) 
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W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                                   

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXVIII/258/21 w sprawie zmiany uchwały                              

Nr XIX/187/20 Rady Gminy Wręczyca Wielka z dnia 10 lipca 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
  

(uchwała – załącznik do protokołu) 
 

6) Do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie użytkowania 

wieczystego gruntu o nr ewid.: 463/3, o pow. 0,0344 ha położ onego w miejscowości 

Długi Kąt,  gm. Wręczyca Wielka wraz z wypłatą wynagrodzenia za nabyte na własność 

budynki i inne urządzenia:  
 

Z pytaniem do projektu uchwały zwróciła się: 
 

Radna Pani Anita Toborek: 

- Chciałabym zadać pytanie związane z kwotą funduszu sołeckiego, czy wartość tej nieruchomości jest 

taka, że wystarczy kwota z funduszu sołeckiego na wynagrodzenie za nabytą własność? Bo to mi 

umknęło na Komisjach, w związku z tym chciałabym dopytać. 
 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- Ten temat poruszany był już rok wcześniej, kiedy była chęć zakupu działki gruntu dla Sołectwa 

Zamłynie – wtedy Radni wyrazili zgodę na zwiększenie środków na zakup tych działek i one nie starczają 

z funduszu sołeckiego. Tam jest tak, że połączenie funduszy, czyli na zakup działki w pierwszym roku 

Sołectwo Brzezinki przeznaczyło swoje środki wspomagając Sołectwo Zamłynie, w tym roku Zamłynie 

dokłada, tak jakby oddaje te środki, które miało w roku pierwszym pożyczone od Sołectwa Brzezinki. 
 

Radna Pani Anita Toborek: 

- Czy w tej sytuacji, skoro nie wyodrębniliśmy funduszu sołeckiego, nie będziemy – że tak powiem – 

winni jednemu Sołectwu takiej usługi zakupu? 
 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński:  

- Teraz ten zakup realizowany jest z funduszu sołeckiego 2020 roku. 2019-ty... 
 

Radna Pani Anita Toborek: 

- Czyli po tym zakupie zbilansują się te pożyczki, które sobie nawzajem Sołectwa udzieliły? 
 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- Tak, bo one są realizowane, teraz jest ten zakup. 
 

Innych pytań do projektu uchwały nie zgłoszono, projekt został poddany pod głosowanie. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 9 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 3 
 

(głosowanie imienne nr 15 – załącznik nr 2 do protokołu) 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka większością głosów (9 „za”, 0 „przeciw”,                                   

3 „wstrzymujące się”) podjęła Uchwałę Nr XXVIII/259/21 w sprawie wyrażenia zgody na 

rozwiązanie użytkowania wieczystego gruntu o nr ewid.: 463/3, o pow. 0,0344 ha położonego                         

w miejscowości Długi Kąt, gm. Wręczyca Wielka wraz z wypłatą wynagrodzenia za nabyte na 

własność budynki i inne urządzenia. 
 

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
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7) Do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych na 

okres do 3 lat dla dotychczasowych najemców:  
 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

(głosowanie imienne nr 16 – załącznik nr 2 do protokołu) 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                                   

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXVIII/260/21 w sprawie wyrażenia zgody na najem 

lokali użytkowych na okres do 3 lat dla dotychczasowych najemców. 
 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

8) Do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej  położonej w miejscowości Golce:  
 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 11 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 1 
 

(głosowanie imienne nr 17 – załącznik nr 2 do protokołu) 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka większością głosów (11 „za”, 0 „przeciw”,                                   

1 „wstrzymujący się”) podjęła Uchwałę Nr XXVII/261/21 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w drodze przetargu nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Golce. 
 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

Ad. 13. 

    Podjęcie uchwał w sprawach finansowych. 

           Głosowanie przeprowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Ocimek, który 

wcześniej nadmienił, iż projekty uchwał szczegółowo omawiane były na posiedzeniach Komisji.  

Niemniej każdorazowo, przed poddaniem poszczególnych projektów uchwał pod głosowanie, zwracał się 

do Rady Gminy o ewentualne pytania. 

 

1)  Do projektu uchwały w sprawie  określenia zasad i trybu umarzania,  odraczania lub 

rozkładania na raty spłat należności pieniężnych gminy i jej  jednostek, do których nie 

stosuje się przepisów ustawy –  Ordynacja Podatkowa, oraz warunki dopuszczalności 

pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną:  

Pytań nie zgłoszono. 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 
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Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 18  – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                                

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXVIII/262/21 w sprawie określenia zasad i trybu 

umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłat należności pieniężnych gminy i jej jednostek, 

do których nie stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja Podatkowa, oraz warunki 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 

publiczną. 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

2)  Do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok:  

Pytań nie zgłoszono. 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

Głosowanie imienne nr 19  – załącznik nr 2 do protokołu 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                     

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXVIII/263/21 w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2021 rok. 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

3)  Do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wręczyca Wielka na lata 2021-2029:  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 20 – załącznik nr 2 do protokołu 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                       

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXVIII/264/21 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2021-2029. 

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
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Ad.14.  
 

            Udzielenie odpowiedzi na wnioski. 
 

            Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński udzielił odpowiedzi j/n na wnioski Radnych: 

 

Radnego Pana Artura Klorka: 

-  W   sprawie   placów   zabaw   -   Radnym   nie   zostało  przedstawione   jeszcze  sprawozdanie  z  tego     

jak   wykorzystane   są   środki,   bo   realizujemy   jeszcze   naprawy.  Kiedy   będą   skończone,   takie 

materiały  kompletne  już,  zostaną przekazane; 

- W sprawie boiska w Hutce i umowy – tak jak rozmawiałem z Radnym, po powrocie z urlopu Dyrektora 

Wiesiołka, będzie podpisana ta umowa. Rozmawiałem z nim telefonicznie – macie zgodę na to, żeby 

zorganizować tam festyn i skorzystać z tego terenu. Z tego co wiem, z Dyrektorem Tomaszem 

Szymańskim też się sprawa wyjaśniła, rozmawialiście. 
  

Radnego Pana Jakuba Wineckiego: 

- W sprawie analizy aktualności miejscowego planu - w ramach analizy oczywiście uwzględnimy 

zabezpieczenie w wodę. Sytuacja jest znana. 

Od 2 lat, następuje w okresie wysokich upałów ubytek wody. Nie dotyczy to tylko ujęcia                                  

w Szarlejce,  dotyczy też ujęcia wody w Borowem i w Truskolasach. 

Jest pomysł, który został już wyceniony, skosztorysowany – na budowę zbiorników dodatkowych                

na magazynowanie wody. Na ten moment nie dysponowaliśmy środkami żeby to zrobić, ale myślę,                    

że przy akceptacji, czy przyznaniu dotacji w ramach programu środków z odbudowy, covidowych, jeżeli 

nasza Gmina nie zostanie pominięta, będziemy w stanie takie inwestycje wykonać.  

Co do samego ujęcia wody w Szarlejce – ilość wody wzrosła tam 7. krotnie jeżeli chodzi o normy 

zużycia dziennego. Nie tylko brakło w naszym zbiorniku wody, ale my tą instalację zasilamy także wodą 

z wodociągów częstochowskich i tej wody też brakło. Tak naprawdę napełnianie basenów jest tutaj 

główną przyczyną tak dużych ubytków wody. 
 

Radnej Pani Barbary Bogus: 

- W sprawie kontroli drogi w Borze Zapilskim – oficjalnego wniosku jeszcze nie mamy. Wiemy,                   

że był Wykonawca samej drogi, na pewno będą przystępować do remontów i napraw tego. 
 

Radnego Pana Roberta Broś: 

- W sprawie miejsca pamięci we Wręczycy, cmentarz parafialny – gospodarzem tego terenu jest 

Proboszcz i myślę, że to w gestii Proboszcza jest - ma pracowników, czy kościelnego - utrzymanie nie 

tylko kościoła, ale cmentarza i tego co na nim się znajduje. Więc myślę, że to Proboszcz Parafii jest 

właściwym adresatem tego miejsca. Oczywiście mamy spis, dysponujemy spisem  wszystkich miejsc 

pamięci. Są bardzo dobre praktyki w utrzymywaniu porządku, tak jest w Borze Zapilskim – pomnikiem 

zajmuje się Hufiec Harcerski plus Szkoła. Tak samo dzieje się – Szkoła i Strażacy – opiekują się                         

w Truskolasach. Tak samo jest we Wręczycy, zresztą Radny wie, bo jest członkiem Stowarzyszenia.  

Stowarzyszenie OSP i Szkoła dbają też o te miejsca pamięci. 
 

Przewodniczącego Rady Gminy Pana Marka Prubanta: 

- W sprawie modernizacji ujęcia wody w Szarejce – to dokładnie tak jak powiedziałem przed chwilą,                    

w momencie kiedy będą możliwości finansowe, takie inwestycje będziemy chcieli wykonać. 
 

Radnego Pana Michała Hendzlika: 

- W sprawie łatania dziur – tak jak wspominałem przy wystąpieniu, jest już rozpoczęta realizacja tego 

zadania. Myślę, że to kwestia kilku dni, kiedy do nas też dojadą w ten teren i te dziury będą załatane. 

 

Na tym Pan Wójt zakończył udzielanie odpowiedzi na wnioski i pytania Radnych. 
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Następnie Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński ogłosił dwa komunikaty o treści: 

 

1) W sprawie zapytań i interpelacji, które Państwo Radni składacie na komisjach i na sesjach – zgodnie      

z przepisami powinniście złożyć je, aby nabrały mocy i pędu prawnego, do Przewodniczącego. 

Przewodniczący przekazuje, mamy wtedy 14 dni na odpowiedź. 

Niejednokrotnie też tutaj tak się zdarzało, że składaliście wniosek czy interpelacje – miała wpłynąć 

pisemnie i nie wpłynęła. Dlatego też, na niektóre nie ma odpowiedzi innej, niż tylko ustna. 
 

2) W związku z faktem, iż prowadzony jest w naszym kraju Powszechny Spis Ludności i Mieszkań,                     

a frekwencja jest słaba, upatrujemy dwie przyczyny tego faktu. Pierwsza jest taka - sam się z tym 

spotkałem - dzwoniono do mnie z numeru telefonu, który mam oznaczony jako „nie odbierać” – garnki. 

Czyli te numery były wcześniej wykorzystywane przez firmy zapraszające na różnego rodzaju spotkania 

handlowe, gdzie się kupowało super produkty. Stąd jest obawa. 

Bardzo duża obawa też jest ludzi o dane osobowe, bo jednak trzeba podawać Pesel i inne rzeczy przez 

telefon.   

Żeby wyjść naprzeciw, Przewodnicząca Gminnego Biura Spisowego razem ze swoimi 

współpracownikami chce organizować mobilne punkty. 

Pierwszy z nich będzie w niedzielę w Szarlejce, drugi w środę - 30 czerwca br.  w Małej Wręczycy                          

w tym domu spotkań, takim wiejskim. 

Bardzo byśmy prosili Radnych o przekazanie tych informacji. Także przekażemy Sołtysom.  

Jeżeli ktoś się boi, a chciałby się spisać, będziemy organizować i mamy też nadzieję na taką inicjatywę ze 

strony Radnych, kiedy można by na waszych terenach taki mobilny punkt zorganizować i pomóc 

mieszkańcom, szczególnie tym starszym w spisach. 

Bardzo prosimy to zgłaszać do Pani Sekretarz bezpośrednio, ustalimy jakiś harmonogram i mam 

nadzieję, że z tego obowiązku wszyscy będą w stanie się wywiązać, tak aby nie ponosić później 

konsekwencji braku udziału w spisie. 
 

Następnie za zgodą Przewodniczącego Rady Gminy głos zabrał Radny Pan Paweł Kocik, 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej (składający sprawozdanie z pracy Komisji Budżetowej                     

i Komisji Polityki Społecznej w okresie międzysesyjnym): 

-  Panie Przewodniczący chciałem się tylko ustosunkować do zapytania Radnego Klorka, który 

występował wcześniej, dlaczego nie było ujętej interpelacji. Po pierwsze - w sprawozdaniach ujmujemy 

wnioski i opinie na sesje. Po drugie – zamiar złożenia interpelacji oczywiście ujmiemy w protokole,                      

a po trzecie – Panie Radny interpelacje składamy w formie pisemnej na Urząd Gminy, co już Pan Wójt 

wcześniej powiedział. 

 

Dalej za przyzwoleniem Przewodniczącego Rady Gminy, głos zabrał: 

 

Radny Pan Artur Klorek: 

-  Panie Przewodniczący bardzo dziękuję za informacje, przyjąłem. 

- Panie Wójcie dziękuję za pomoc, jeżeli będzie ta umowa podpisana, prosiłbym tylko o informacje.                      

Faktycznie Pan Dyrektor potwierdził, że możemy wejść na ten plac teraz na ten festyn.  

Bardzo serdecznie Pana Wójta, Pana Wicewójta i wszystkich Radnych łącznie z Panem 

Przewodniczącym zapraszam, Panią Starostę – jeżeli będą mieli chwilę, by zajrzeć do nas na Hutkę na tą 

rodzinną sobotę i uświetnić naszą imprezę, będzie nam bardzo miło. Dziękuję uprzejmie za pomoc. 

Chciałem tylko powiedzieć, że nasze głosy, to są głosy ludzi którzy nas wybrali i dlatego tak głosujemy 

jak głosujemy i czasami zgłaszamy takie sprawy, które po prostu są bolączką naszych mieszkańców                    

i dlatego musimy to popchnąć.  
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Ad.15.  
 

           Zamknięcie obrad XXVIII sesji zwyczajnej Rady Gminy. 
                                                                                                             

           W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 14:08 Przewodniczący Rady Gminy                     

Pan Marek Prubant dokonał zamknięcia XXVIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Wręczyca Wielka, 

dziękując wszystkim obecnym za przybycie.  
 
 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

   

 

 
 

Protokołowała:                                                                              Przewodniczący Rady Gminy                                              
  

Urszula Rokosa                                                                                        Marek Prubant 

 

 

 

 

 


